

4. Declaration 聲明

1. I/ We declare that all information and supporting documents provided in this Application are true, accurate and complete.

1. 本人/機構在此聲明，在申請過程中所提供的資料及文件均屬真確無誤及詳盡。

2. I/ We confirm that I/ We have read and agree to abide by all the Rules and Regulations as set out in the "FoodWaste Lean & Green Label Scheme". I/ We understand the decision of the organizer should be final.

2. 本人/機構已仔細閱讀及同意遵守「惜食回收標誌」計劃申請指引中所有規則及條款，並清楚明白主辦機構會保留最終的決定權。

The information and material contained in this document is for reference only and does not necessarily represent the views and positions of the Green Council.

本申請表只作一般性質及說明用途，僅供參考，並不代表環保促進會的看法及立場。

We understand that the information provided by us may be examined by Accreditation Bodies as part of their assessment process and to provide better support for assessment process.

4. 我們清楚了解所提供的資料有可能會讓認可機構審核，作為其審核過程之一部份，並盡量配合。

For and on behalf of

(Authorized Signature and Company Chop) 授權人簽署及蓋印

Appointee Signature

負責人簽署

:

Appointee Name

負責人姓名

:

Appointee Title

負責人職位

:

Date

日期

:

Stamp

公司蓋章

Please return the Application 請將申請表交回：

Green Council

環保促進會

Room 703, New World Tower 1, 10 Queen's Road Central,
Hong Kong

香港皇后大道中 18 號新世界大廈 1 期 703 室

Tel 電話：(852) 2810 1122

Fax 傳真：(852) 2810 1998

Email 電子郵箱：fRRGØWH@greencouncil.org

Website 網址：www.greencouncil.org